
 Notulen   ALV   Bewonersvereniging   Ste.Marie   -   25   april   2022 

 aanwezig:   Jan   van   Mierlo,   Beja   van   Mierlo,   Herman   Derks,   Ben   Seleski,   Hilde   van   Duffel, 
 Nico   Wester,   Alfons   Vleghels,   Arnim   Mulder,   Jeroen   Meesters 

 De   voorzitter   opent   om   20:05   uur   de   vergadering   en   heet   een   ieder   hartelijk   welkom. 

 Binnengekomen   stukken 
 ●  Email   Ben   Seleski   over   Japanse   duizendknoop 

 ○  Ben   licht   de   situatie   toe   en   geeft   aan   dat   recente   wetgeving   de   provincie 
 verplichtingen   oplegt. 

 ○  Jan   geeft   aan   dat   gemeente   kan   helpen   met   kosten   van   groenbeheer   bij 
 particulieren   beheersbaar   te   houden.   Als   voorbeeld   wordt   de   processierups 
 genoemd   waar   gemeente   alleen   bomen   op   gemeentegrond   behandelt. 
 Particulieren   moeten   zelf   dure   firma’s   inhuren   voor   bestrijding.   Voorstel   is   om 
 in   zulke   gevallen   tegen   sterk   gereduceerd   tarief   een   particuliere   boom   ook 
 mee   te   nemen   in   de   bestrijding.   Kan   ook   gelden   voor   bijv.   duizendknoop   in   de 
 toekomst 

 ○  Fons   licht   toe   dat   er   vorig   jaar   beleid   over   de   duizendknoop   is   besproken   met 
 de   gemeente.   Gemeente   gaf   aan   dat   er   geen   actief   beleid   is   met   betrekking 
 tot   de   duizendknoop.   Alleen   wanneer    mogelijk   schade   ontstaat   onderneemt 
 de   gemeente   actie.   Op   particuliere   terreinen   onderneemt   de   gemeente   geen 
 actie.   Fons   zal   de   recente   wetgeving   bij   de   gemeente   aankaarten.   Ook   het 
 idee   van   Jan   zal   meegenomen   worden   naar   de   gemeente   (  actie   Fons  ). 

 ○  Verdere   acties   met   betrekking   tot   de   duizendknoop   worden   door   Ben   Seleski 
 opgevolgd. 

 ●  Email   Jaap   Wolters   over   vergroening   daken 
 ○  Jaap   Wolters   wil   het   initiatief   nemen   om   daken   te   vergroenen   en   heeft 

 medewerking   gevraagd   van   de   Bewonersvereniging.   De   vereniging   zal   een 
 bericht   in   de   nieuwsbrief   publiceren   en   ook   in   het   infoblad   Huijbergen. 
 Vereniging   verzamelt   geïnteresseerden   en   stuurt   deze   door   naar 
 initiatiefnemer   Jaap   Wolters   die   verder   het   hele   project   uitvoert   op   eigen   titel. 

 Financieel   verslag   en   contributie 
 ●  Arnim   Mulder   licht   de   financiële   stukken   toe   van   2019,   2020   en   2021. 

 In   verband   met   corona   is   er   twee   jaar   (2020   en   2021)   geen   contributie   in   rekening 
 gebracht,   maar   zijn   er   wel   kosten   gemaakt   voor   “vaste   lasten”   zoals   verzekering   en 
 voor   de   kerstbomen,   verlichting   en   de   Burendag   van   vorig   jaar.   Hierdoor   is   het   saldo 
 van   de   vereniging   in   de   afgelopen   jaren   omlaag   gegaan   van   2546   euro   op   1-1-2019 
 naar   1378   euro   op   31-12-2021. 
 De   kascommissie   bestaande   uit   Herman   Derks   en   Jan   van   Mierlo   hebben   controle 
 uitgevoerd   en   de   cijfers   goedgekeurd.   De   kascommissie   adviseert   de   Algemene 
 Ledenvergadering   het   bestuur   decharge   te   verlenen.   Er   zijn   geen   bezwaren   en 
 decharge   wordt   verleend. 

 ●  Voor   de   kascommissie   voor   2022   melden   Ben   Seleski   en   Hilde   van   Duffel   zich   aan. 
 ●  De   contributie   voor   2022   blijft   25   euro   per   adres. 



 (Her)verkiezing   bestuursleden 
 De   huidige   bestuursleden   zijn   aftredend,   maar   herverkiesbaar.   Er   is   nog   een   vacature   voor 
 secretaris.   Kandidaten   hebben   zich   niet   gemeld   voor   een   functie.   Het   huidige   bestuur   wordt 
 herverkozen   en   de   samenstelling   is   als   volgt: 

 ●  voorzitter:   Jeroen   Meesters 
 ●  penningmeester:   Arnim   Mulder 
 ●  secretaris:   vacature;   Fons   Vleghels   a.i. 
 ●  infra   en   veiligheid:   Fons   Vleghels 
 ●  Beja   van   Mierlo:   adviseur   bestuur 

 Activiteiten   2022 
 ●  Paasactiviteit:   geschrapt   ivm   onvoldoende   deelname 
 ●  Burendag:   za   24   september 

 ○  Ideeën   voor   onderhoudswerkzaamheden   zijn   welkom! 
 ○  Gemeente   levert   materieel   (inclusief   bemensing   voor   apparatuur) 

 ●  BBQ:   za   24   september 
 ●  Kerstbomen   plaatsen:   zaterdag   10   december 
 ●  Oudejaarsborrel:   zaterdag   31   december 
 ●  Kerstbomen   afvoeren:   zaterdag   7   januari 

 Voortgang   kloostertuin 
 Fons   heeft   heel   veel   werk   verzet   om   de   slechte   staat   van   de   vijver   onder   de   aandacht   te 
 brengen.   Samen   met   de   gemeente   is   gezocht   naar   een   mogelijk   lek.   Intussen   heeft   de 
 gemeente   de   hele   vijver   leeggehaald   om   daarna   met   een   vorm   van   herstel   te   gaan 
 beginnen.   De   gemeente   heeft   voorgesteld   om   op   het   hogere   deel   (in   dat   deel   zit   een   lek) 
 van   de   vijver   banken   te   plaatsen.   Fons   heeft   diverse   scenario’s   uitgewerkt   en   toegelicht. 
 Volgens   de   berekening   van   Fons   is   volledig   herstel   van   de   vijver   (het   lek   dichten)   de 
 goedkoopste   optie.   Dit   voorstel   heeft   voor   de   aanwezige   leden   de   voorkeur.   De   ALV   besluit 
 om   dit   voorstel   met   de   gemeente   te   gaan   bespreken. 

 Rondvraag 
 Jan   van   Mierlo   meldt   dat   Ons   Marieke   op   2   mei   20   jaar   bestaat.   Op   de   2e   pinksterdag   zijn   er 
 verschillende   activiteiten   op   het   terrein   van   Ons   Marieke. 

 De   ALV   wordt   om   21:15   uur   afgesloten   door   de   voorzitter 


